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                                       P R O T O K Ó Ł  Nr XXX/2005
                             Z XXX  SESJI  RADY GMINY  MICHAŁÓW

                                 odbytej w dniu 24 listopada 2005 roku 

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej  Urzędu Gminy w Michałowie.

Sesję rozpoczęto o godzinie 10-tej.

Ponadto w sesji udział biorą:

1. Wójt Gminy – Pan Stanisław Szewczyk
2. Skarbnik Gminy – Pani Halina Głombińska
3. Doradca Prawny
4. Przedstawiciel ŚODR – Mo0dliszewice – Pani Danuta Musiał
5. Przedstawiciel ZDZ w Pińczowie -  Pani Mariola Strączek
6. Sołtysi z terenu gminy
7. Prezes Związku Międzygminnego „PONIDZIE” Pani Abram Elżbieta
8. Wójt Gminy Tuczępy
9. Mieszkańcy Gminy

Ad.1.
Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO” otwieram 
zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie –przywitał wszystkich obecnych stwierdzając 
jednocześnie , że na stan 15 radnych w sesji bierze udział 12 radnych , a zatem Rada Gminy 
jest władna do podejmowania prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć.

Przewodniczący Rady Gminy na Sekretarza obrad wyznaczył Wiceprzewodniczącego Rady 
Gminy – Pana Artura Zycha.

Ad 2.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że Panowie Radni otrzymali projekt porządku obrad 
dzisiejszej  sesji , ale dla przypomnienia przedstawię.

1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie porządku obrad sesji.
3. Informacja Przedstawiciela Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w 

Modliszewicach  na temat możliwości pozyskania dofinansowań związanych z 
położeniem gruntów rolnych na terenach Parków Krajobrazowych.

4. Informacja Przedstawiciela ZDZ w Pińczowie na temat bezpłatnych szkoleń dla 
rolników organizowanych przez Zakład Doskonalenia Zawodowego w Pińczowie.

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
6. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
      międzysesyjnym.
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7. Sprawozdanie  Wójta z prac między sesjami.
8. Informacja z realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej sesji.
9. Rozpatrzenie projektów uchwał:

- w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok
- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
- w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych
- w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych
- w sprawie poboru podatku od nierucho0mości , rolnego i leśnego w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i wynagrodzenia  za inkaso 
- w sprawie zabezpieczenia środków finansowych w budżecie gminy na zadania 

inwestycyjne współfinansowane w ramach Mechanizmu Finansowego 
Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego

- w sprawie wprowadzenia zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2005 rok

- w sprawie wystąpienia Gminy Michałów ze Związku Międzygminnego 
„PONIDZIE”

10. Interpelacje i zapytania radnych.
11. Wolne wnioski i informacje.
12. Zamkniecie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad sesji .
Następnie zwraca się z zapytaniem czy Radni wnoszą propozycje zmian porządku obrad sesji.
Przewodniczący Rady Gminy w związku z obecnością na dzisiejszej sesji Pani Abram 
Prezesa Związku Miedzygminnego PONIDZIE”   proponuje , aby do porządku obrad sesji 
wprowadzić dyskusje w temacie wystąpienia gminy ze związku .
Proponuję temat wprowadzić jako punkt 3 porządku obrad sesji.

Ad. 2.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji wraz z wniesionymi 
zmianami poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 12 było za.

Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję w temacie Związku Międzygminnego 
PONIDZIE”.
Obecny na sesji Wójt Gminy Tuczępy prosi o zabranie głosu.
Wójt Gminy Tuczępy powiedział to Rada Gminy zdecyduje czy ma wystąpić ze związku, ale 
moja prośba , aby tego nie czynić nie blokować pozostawić taki stan do końca.
Radny Koziara problem ten narasta od wielu lat i powraca na forum .
Tego przecież chce społeczeństwo , wiemy ,że woda jest bardzo droga  to właśnie to 
społeczeństwo naszej gminy  jest bardzo oburzone , my chcemy odejść godnie bez żadnych 
sporów. Jeżeli Państwo przychylicie się do naszej prośby ,gdzie majątek będzie nasz wtedy 
uchwalimy Statut.  Przecież gminy , które wcześniej odchodziły otrzymały majątek.
Radny Ziółkowski przecież mamy swojego przedstawiciela w związku czyli 
Przewodniczącego tego związku, dlatego chciałbym wiedzieć jakie były prowadzone 
rozmowy i działania podejmowane w tym zakresie.
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Doradca prawny  przecież związek na dzień dzisiejszy pracuje bez Statutu jak to jest w 
obrocie prawnym. Pani prezes wyjaśnia , że związek pracuje na starym Statucie. 
Radny Klamiński  jednym z punktów jest właśnie cena wody , którą uchwala zarząd związku, 
a czy niegospodarność jest też wliczona , przecież ta kwota 7 zł czy więcej woła o pomstę do 
nieba, i to tam gdzie jest hodowla , dlatego musimy wiedzieć skąd to się bierze , bo przecież 
musi być przyczyna zrobić wszystko aby to zmienić.
Wójt Gminy Tuczępy wyjaśnia ,że woda w naszej gminie kosztuje 2,19 zł , ale co roku 
dofinansowujemy  do ceny wody i zwalniamy z podatku od nieruchomości i tym samym 
wiemy , że to jest realne. Pani Prezes  wyjaśnia , że gmina Tuczępy ma 1021 odbiorców i 
jedno ujęcie wody, a gmina Michałów 104 odbiorców i 4 ujęcia wody.
Firma ta istnieje bardzo dawno, w Tomaszowie jest stary i  nowy odwiert , zasoby wody są 
bardzo małe , dlatego koszty są duże. Każdy z Wójtów otrzymuje i wspólnie analizuje ceny 
wody. Muszę powiedzieć ,że z tą właśnie gminą się utożsamiam.
Wójt Gminy Tuczępy wiem jak Wasz Wójt walczy o gminę na wszystkich posiedzeniach , a 
ja dzisiaj widzę jak wy się zachowujecie , powiem , że Tuczępy dokładają , a Michałów 
Statutu nie uchwala.

Radny  Ziółkowski  nie widzę wystąpienia merytorycznego  ze związku , dzisiaj jest 
wystąpienie i co dalej rodzi się pytanie , ja nie widzę argumentów do wystąpienia.
Radny Zięba co było powodem , że 20 gmin wystąpiło ze związku czym się kierowano .
Pani  Prezes wyjaśnia , że nie ma podziału tylko koszty są zróżnicowane.
Radny Chmielarski i co dalej z majątkiem na rzecz gminy .
Pani Prezes odpowiada , że majątek jest skomunalizowany na rzecz związku i jest jego 
własnością.
Radny Koziara czy  wy tu dzisiaj  Pani jako Prezes, Wójt gminy Tuczępy i Wójt  Michałowa 
możecie nam dzisiaj odpowiedzieć co postanowilibyście.
Radny Chmielarski – my zawsze przegramy dlatego prosimy o wystąpienie.
Pani Prezes wyjaśnia , że na dzień dzisiejszy nie da się wystąpić , każda sprawa wymaga 
czasu , pewnych uzgodnień, nic nie da się przeskoczyć.
Radny Koziara i takie właśnie spotkanie rozwiązuje kilka problemów w tej sprawie .
Wójt Gminy Tuczępy dlatego ta wypowiedz pana jest bardzo mądra dlatego jest prośba aby 
uchwalić Statut i przyjąć.
Radny Ziółkowski – Rada Gminy ma podjąć decyzję , przecież komisje pracowały nad tym 
tematem. 
Radny Tyburczyk – komisje na swych posiedzeniach wypracowały stanowisko , ale wszystko 
rozbija się o  wysoką cenę wody. Popieram wniosek Radnego Koziary zaprosić 
przedstawicieli związku , przedstawicieli tych wsi których dotyczy i wypracować konkretne 
stanowisko na roboczo sprawy te załatwić.
Wójt Gminy Tuczępy  widzę , że działania tej  rady są destrukcyjne i dlatego proponuję 
abyście wystąpili z tego związku .
Radny Koziara sprawa prosta my chcemy dla siebie , a wy dla siebie.
Radny Koziara zgłasza wniosek o przełożenie tego tematu na późniejszy termin.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Koziary poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 12 za 1 wstrzymujący.
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Przewodniczący Rady Gminy podziękował  przedstawicielom Związku „PONIDZIE”
oraz Wójtowi Gminy Tuczępy za udział w obradach sesji
Przewodniczący Rady gminy ogłasza 10 –wą przerwę.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.

Ad.3

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem jest informacja 
przedstawiciela Świętokrzyskiego Ośrodka Doradztwa Rolniczego w Modlliszewicach na 
temat możliwości pozyskania dofinansowań związanych z położeniem gruntów rolnych na 
terenach Parków Krajobrazowych  dlatego oddaję głos .
Głos zabiera Pani Musiał Danuta – przedstawiciel ŚODR w Modliszewicach  informuje o 
programach dla rolników z których to można pozyskiwać środki w ramach dopłat do wysiewu 
poplonów jak również możliwości   pozyskania  dofinansowań do gruntów położonych na 
terenach Parków Krajobrazowych.
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za informację i udział w obradach sesji. 

Ad.4

Następnym punktem obrad sesji jest informacja Przedstawiciela Zakładu Doskonalenia 
Zawodowego w Pińczowie na temat bezpłatnych szkoleń dla rolników organizowanych
Przez Zakład Doskonalenia Zawodowego.
Prosi Panią o zabranie głosu.
Przedstawicielka ZDZ poinformowała , że Zakład oferuje bezpłatne kursy dla rolników 
domowników oraz innych osób zatrudnionych w rolnictwie z terenu Województwa 
Świętokrzyskiego, którzy z własnej inicjatywy planują odejść z rolnictwa .Uzyskane 
kwalifikacje ułatwią zdobycie zatrudnienia i wykonywanie nowego zawodu.
Kursy te są w zakresie :

- nowoczesne technologie  brukarskie
- technologie wykończeniowe w budownictwie 
- pracownik hurtowni i magazynu , kierowca wózków jezdniowych z napędem 

silnikowym
- obsługa stacji paliw płynnych i gazowych , obsługa kas fiskalnych i podstawowe 

zasady higieny
Przy tych dziedzinach wymagane wykształcenie przynajmniej podstawowe lub gimnazjalne.
Kursy odbywają się 2 –3 razy w tygodniu , 200 godzin razem.
Zakład również prowadzi bezpłatne szkolenia w zakresie  język niemiecki , język rosyjski , 
zapisy od 1.12.2005 roku .
Zakład zapewnia profesjonalnych wykładowców, wyposażone sale dydaktyczne , pracownie 
informatyczne , podręczniki i materiały dydaktyczne do zajęć.     
Wszelkie rodzaju informacje można uzyskać w Ośrodku Kształcenia Zawodowego w 
Pińczowie .
Przewodniczący Rady Gminy podziękował za wyczerpującą informację i za udział w sesji .
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza 10 –wą przerwę.
Po przerwie wznawia obrady sesji.
Kolejnym punktem porządku obrad sesji jest przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.



5

Jednocześnie informuję , że protokół z poprzedniej sesji Rady Gminy jest wyłożony do 
wglądu na sali obrad , a także dostępny w biurze rady.
Czy są uwagi do treści protokołu.
Radny Klamiński zwraca uwagę co zapisu w projekcie uchwały w sprawie zabezpieczenia 
środków finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne dotyczące wykonania 
dokumentacji projektowej sieci wodociągowej wraz z przyłączami i obiektami 
towarzyszącymi dla miejscowości :Michałów – Betlejem, Michałów –Chyłka , Pawłowice, 
Tur Dolny , Tur Piaski ,Tur Górny , Zawale Niegosławskie , Jelcza Mała , Jelcza Wielka , 
Wrocieryż , Sędowice  i dopisanie „wraz z przysiółkami” i zapisu takiego dokonano w 
uchwale.
Innych uwag nie było.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
 
Ad.5.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem obrad dzisiejszej sesji jest 
informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 
międzysesyjnym.

Ad. 7.

Kolejny punkt porządku obrad sesji to sprawozdanie Wójta Gminy z prac między sesjami.
Wójt Gminy informuje:

- wziąłem udział w Walnym Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „PONIDZIE”
- jesteśmy w trakcie montażu anteny satelitarnej na budynku Gminnego Centrum 

Kultury
- wziąłem udział w zebraniu w miejscowości  Węchadłów , którego organizatorem był 

Radny – Pan Franciszek Zięba
- zorganizowałem spotkanie z przedstawicielami Zakładu Energetycznego   w temacie 

oświetlenia ulicznego, i muszę powiedzieć , że sytuacja się zmieniła diametralnie , 
gdyż wymogi oraz przepisy prawne są takie ,że nie pozwalają na jakiekolwiek 
obejścia Informuję dlatego , że kwota 2000  zł jest na dzień dzisiejszy 
niewystarczająca, dlatego w następnym roku trzeba ogłosić przetarg i to będzie 
wiarygodne rozwiązanie tej sprawy.

- Spotkałem sie z mioeszkańcami miejscowości , które będą wodociągowane w sprawie 
przebiegu instalacji

Czy ktoś z Państwa Radnych ma pytania dotyczące przedstawionego sprawozdania Wójta 
Gminy.
 Radny Klamiński – mam pytanie dlaczego Pan Wójt przekazał w Węchadłowie na zebraniu , 
że ma Pan kupca na szkołę w Węchadłowie , przecież tym uderza Pan bezpośrednio w 
oświatę.
Chciałbym wiedzieć ,aby Pan Wójt przekazał nam wyniki egzaminów w III klasach 
gimnazjum  i w szkołach podstawowych w Węchadłowie bo szkoła w Węchadłowie 
osiągnęła I miejsce w województwie Świętokrzyskim , przecież Rada Gmina winna wiedzieć 
, dlatego należy się tymi wiadomościami dzielić
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Wójt Gminy odpowiada , że ta plotka jest wszędzie , ale chcę poinformować Wysoką Radę , 
że owszem byli na terenie naszej gminy przedstawiciele korporacji amerykańskiej i na końcu 
byli u mnie  , ale chcę zwrócić uwagę przecież na posiedzeniach Komisji informowałem 
Panów Radnych . Przedstawiciele ci chcą wybudować na terenie Polski Południowej 
inwestycję ,z czym wiąże się również zatrudnienie ludzi z naszego terenu więc rozmawiałem .
Rozmawiając z tymi przedstawicielami , to nie znaczy , że ja chcę coś sprzedawać.
Przecież nie mogę pozwolić , aby mając takiego inwestora nie skorzystać z okazji.
Ja pokazałem całą gminę byliśmy w Węchadłowie , Górach . Będąc przy Węchadłowie muszę 
powiedzieć , że przecież szkoła w Węchadłowie nie jest własnością gminy , dlatego nie ma 
możliwości sprzedania . Ja osobiście dążę do tego , aby to co znajduje się niewykorzystane na 
terenie gminy mam na uwadze nieruchomości nie popadało w ruinę i ulegało dewastacji.
Radny Klamiński ja nie jestem przeciwko aby kogokolwiek sprowadzać , ale należy 
informować.
Ja osobiście pytałem Pana Wójta o pałac w Górach , bo doszły mnie słuchy ,że ogrodzenie 
zniszczone,  kominki zostały wyszabrowane , przecież umowa do czegoś zobowiązywała.
Wójt Gminy odpowiada po raz drugi powtarzam ja nie wskazuję co to ma być to Wysoka 
Rada decyduje , a ja będę realizował.
Na dzień dzisiejszy ja nic nie wskazałem i nikomu do sprzedaży.
Zebranie w Węchadłowie było więc pojechałem.
Radny Zięba Pan Wójt chce szkołę sprzedać i to bardzo szybko ,  a przecież ze szkoły 
korzystają dzieci z 3 ościennych gmin.
Doradca prawny wyjaśnia , że zgodnie z art. 18  ustawy o tych sprawach stanowi Rada 
Gminy. Przecież Województwo Świętokrzyskie jest bardzo biedne i jeżeli takie rozmowy się 
odbywają to tylko przyklepać.
Radny Zych  więc skoro szkoła nie jest skomunalizowana to jak można w nią finansować jest 
to nie zgodne i dlatego tu właśnie jest odpowiedz.
Po  zadanych pytaniach sprawozdanie Wójta zostało przyjęte.

Ad. 8.

Kolejnym punktem obrad sesji jest informacja z realizacji uchwał Rady Gminy z poprzedniej 
sesji.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Teresę Dzierżak o przedstawienie informacji.
Pani Teresa Dzierżak przedstawia informację .Informacja została przyjęta.

Ad. 9.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem obrad sesji jest projekt 
uchwały 
W sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego i Budżetu o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Radny Chmielarski wnioskuje , aby środki w kwocie 15 tys. przeznaczyć na tą wieś na którą 
był wniosek składany.
Radny Ziółkowski prosi o uzasadnienie do uchwały o wprowadzeniu zmian w budżecie 
gminy.
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Pani Skarbnik objaśnia zgodnie z paragrafami i działami . Wójt Gminy dodał , że kwota 40 
tys. musi być w dziale administracja , natomiast 15 tys. to środki na ochronę gruntów rolnych 
, i wyjaśniam , że droga w Jelczy została już zrobiona ze środków budżetu gminy.
Radny Ziółkowski pyta czy jest zapis , że są to środki do Jelczy.
Radny Chmielarski robiono przecież 3 drogi za  środki z budżetu gminy dlatego za te środki 
15 tys. powinna byś zrobiona droga w Jelczy.
Radny Klamiński  mój wniosek ,aby zobowiązać Wójta do wykorzystania tych środków na 
drogi.
czy to kamień czy remonty na terenie całej gminy.
Radny Chmielarski w ubiegłym roku było 30 tys. z tego 15 tys. przekazano dla Jelczy , a 15 
tys dla Michałowa.
Radny Janus Józef prośba o dowiezienie kamienia w kierunku Papaii.
Przewodniczący Rady Gminy prosi  Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w 
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2005 rok.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
 Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 
gminy na 2005 rok poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 12 było za.

Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Chmielarskiego o przeznaczenie środków w 
kwocie 15 tys. dla Jelczy Wielkiej poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 3 za, 7 przeciw, 2 wstrzymujące.

Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Klamińskiego o zobowiązanie Wójta Gminy 
do przeznaczenia środków w kwocie 15 tys. na drogi dojazdowe do pół poddaje pod 
głosowanie.

W wyniku głosowania 8 było za 4 wstrzymujące 1 nie bierze udziału .

Następnym punktem porządku obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości .
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinie – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku 
od nieruchomości.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały pod głosowanie.

W wyniku głosowania 12  było za, 1 wstrzymujący.

Kolejnym projektem uchwały przedłożonym pod obrady sesji jest uchwała w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
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Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna. 
Przewodniczący Rady prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 13 za.

Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym projektem uchwały jest uchwała w 
sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji podatkowych.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy 
informacji i deklaracji podatkowych.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.

W wyniku głosowania 13 było za.

Kolejny punkt porządku obrad sesji to projekt uchwały w sprawie poboru podatku od 
nieruchomości , rolnego i leśnego w drodze inkasa ,oraz określenia inkasentów i 
wynagrodzenia za inkaso. 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego Budżetu i Finansów o  przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię w której wnioskuje o obniżenie o 2 % inkasa dla 
sołtysów.
Sołtys wsi Tur Piaski pyta kto był inicjatorem obniżenia o 2 %  inkasa dla sołtysów
Przewodniczący Komisji odpowiada , że to komisja wnioskuje.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek o obniżenie inkasa dla sołtysów o 2 % poddaje pod 
głosowanie. 

W wyniku głosowania 2 było za , 5 przeciw, 1 nie bierze udziału

Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały w sprawie poboru podatku od 
nieruchomości , rolnego i leśnego w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i 
wynagrodzenia za inkaso pod głosowanie.

W wyniku głosowania 13 było za.

Następnym punktem porządku obrad jest projekt uchwały w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych w budżecie gminy na zadania inwestycyjne współfinansowane w ramach 
Mechanizmu Finansowego Europejskiego Obszaru Gospodarczego oraz Norweskiego 
Mechanizmu Finansowego.
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Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno 
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały .
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały pod głosowanie.

W wyniku głosowania 13 było za.

Następnym punktem porządku obrad sesji jest projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 
zmian w Gminnym Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 
2005 rok.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący Rady Gminy prosi Sekretarza obrad o odczytanie projektu uchwały.
Sekretarz obrad odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie .

W wyniku głosowania 13 było za.

Ad.10.

ZAPYTANIA I WNIOSKI.

1. Radny Ziółkowski czy rozdysponowano kwotę 15 000  zł
Wójt odpowiadział ,że czeka na dyspozycję Rady.

2. Radny Koziara pyta Pana Przewodniczącego czy jako oskarżony  moralnie czuje się 
dobrze do prowadzenia sesji.

3. Radny Zięba prośba do Pana Wójta aby wygospodarować  środki na zakup okien do 
szkoły w Węchadłowie.

4. Radny Klamiński zwraca się do Pana Tyburczyka , że nie napada na Wójta tylko prosi 
o wyjaśnienie pewnych spraw i szacunek dla Rady.

5. Radny Klamiński widzę , że w Skrzypiowie jest robiona kanalizacja , czy są 
uzgodnienia 
bo kiedyś było takie pismo czy uzgodnienia do podłączenia Gminy Michałów.
Wójt Gminy odpowiada , że jest takie pismo.

6. Sołtys wsi Zagajówek  na jakim etapie jest sprawa uchwalenia Planu Przestrzennego
Zagospodarowania Gminy Michałów.
Wójt odpowiada , że na dzień dzisiejszy sprawa jest w Wojewódzkim  Sądzie 
Administracyjnym w Krakowie , gdyż po części plan został zaskarżony przez Pana 
Grudnia.
Dotyczy to konkretnie działek znajdujących się w Pawłowicach
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             Wobec wyczerpania się porządku obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy 
powiedział zamykam zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie dziękując wszystkim za 
udział.
/ sesję zakończono o godzinie 15-tej.
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